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ALV neemt afscheid en vormt nieuw bestuur 

 

Op donderdag 29 september beleefden voorzitter Denise 

Fehres en secretaris Ellie Lurvink hun laatste ALV. Na 

zeven jaar (!) betrokkenheid, doorzettingsvermogen en 

hard werken voor de coöperatie werden zij in het zonnetje 

gezet. Met een fleurig huis, een mooi boek en een 

zonnelamp kunnen zij trots terugkijken op wat zij hebben 

neergezet.  

 

 
 

Met deze vertrekkende bestuursleden dienden zich ook 

nieuwe krachten aan, met ieder een eigen inbreng – zie 

ook de volgende pagina voor een foto en voorstelrondje.  

 

Het huidige bestuur bestaat uit: Joost de Jong 

(voorzitter), Ien van Duijnhoven (secretaris), Abel Jeuken 

(penningmeester), Marianne Burgers en Zinzi Stasse 

(beiden algemeen bestuurslid) en Bas Blom Van 

Assendelft (aspirant bestuurslid).  

 

Realisatie-update ‘Dok 2’ 

 

Inmiddels is er overeenstemming met de gemeente over 

een voordelige lening zodat de certificaten redelijk 

geprijsd zijn en voor veel bewoners en gebruikers 

toegankelijk. De zogenaamde Subsidieregeling 

Coöperatieve Energieopwekking (SCE) is verkregen, net 

als de subsidie bij de Provincie Noord Holland. 

 

Netbeheerder Liander gaf onlangs het signaal binnenkort 

weer het personeel en het materiaal te hebben om de 

zonnepanelen aan te gaan sluiten. Om te beginnen met 

de kast, deze zal in januari worden geplaatst.   

 

De leverancier voor Dok 2 Zon & Co is momenteel bezig 

met een nieuwe offerte – in de huidige energiemarkt 

hebben deze een beperkte houdbaarheidsdatum. Op 

basis daarvan berekent Zon op het Dok wat dit voor de 

leden en onze ‘business case’ betekent.  

Begin 2023 verwachten we dat de zonnepanelen van Dok 

2 zullen worden geplaatst en later dat jaar zal Dok 3 

worden gestart om nóg meer bewoners en gebruikers de 

mogelijkheid te geven duurzaam energie op te wekken.  

 

 
 

Eerder hebben we geflyerd, organiseerden we (online) 

informatieavonden, lanceerden we onze website en 

gingen we langs het dok met een voorlichtingsbakfiets. 

 

Want hoewel de verantwoordelijkheid voor de 

communicatie richting de huurders bij de Alliantie ligt – 

zie schema hierboven - blijven wij als coöperatie 

initiatieven ontplooien om de bewoners en gebruikers op 

ons Entrepotdok te informeren en te enthousiasmeren.  

 

Vorming projectgroep Dok 2. 

 

Tot Dok 2 daadwerkelijk is afgerond zullen Denise en 

Ellie tezamen met Ien – respectievelijk de voorzitter, 

secretaris en de penningmeester van het oude bestuur - 

zitting nemen in de projectgroep Dok 2. Op deze manier 

bestendigen we de kennis over Dok 2 voor de coöperatie 

en zorgen we voor een soepele overdracht. 

 

Nieuwe bezetting kascommissie.  

 

Tijdens de ALV ook drie leden om plaats te nemen in de 

nieuwe kascommissie, verantwoordelijk voor het 

controleren van de financiële zaken. Sammy Stasse, 

Ireen Dubel en Jaqueline Smit, alvast dank voor jullie 

vrijwillige inzet voor onze coöperatie.  

 

Overleg bewonerscommissie.  

 

Op 19 oktober heeft er een overleg plaatsgevonden 

tussen Zon op het Dok en de Bewonerscommissie. Beide 

organisaties hebben ambitie voor verduurzaming van het 

Entrepotdok. Het idee is elkaar wat meer te informeren 

over de gang van zaken.  
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VERVOLG 

Even voorstellen, de nieuwe bestuurders:  

Marianne Burgers (tweede van links, staand op de 

groepsfoto) koopt alleen nog maar biologisch voedsel op 

de zaterdag- en woensdagmarkt van kleine producenten. 

Voor haar zelden vlees- en zuivelproducten – hoewel, 

een cappuccino zonder échte melk? Tegenwoordig zet ze 

de thermostaat lager, douchen doet ze minder vaak én 

korter en kleding koopt ze vrijwel nooit meer nieuw. Ze 

gaat op de fiets naar haar werk in Osdorp (!), vliegen is 

voor haar passé en de elektrische auto wil ze overwegen, 

mits minder duur en beter doorontwikkeld. 

 

Ontwikkelen past ook bij Marianne zelf. Komend uit de 

beeldende kunst is ze zich de laatste jaren gaan 

toeleggen op het vormgeven van jeugdtheater. Haar 

motto: Ontwikkelen begint met anders kijken. Anders 

kijken is anders denken en anders doen. Is het 

doorbreken van denkpatronen’.      

 

Sebas Blom Van Assendelft (tweede van rechts, 

staand op de groepsfoto) heeft van jongs af aan gezeild. 

Toen iemand hem vertelde dat een energie-overschot 

makkelijk haalbaar is, kon hij dat wel invoelen. Zijn leven 

lang geniet hij immers al van de kracht van de elementen 

en deze duurzame vorm van voortbewegen.  

Recent is Sebas op het Entrepotdok komen wonen - op 

meerdere manieren een warme plek. Tegenwoordig 

staan bij hem de meeste radiatoren dicht, zelfs de 

slaapkamer blijft bij hem onverwarmd. Als de thermostaat 

omhoog gaat, dan wordt het in de keuken behaaglijk.  

 

Abel Jeuken (rechts, staand op de groepsfoto) woont 

sinds anderhalf jaar samen met zijn vriendin Aylin aan de 

Binnenkadijk, een ‘prachtige plek’. Hij wilt een bijdrage 

leveren aan het verduurzamen van onze buurt en 

daarmee ook een klein stukje van Nederland.  

 

Als ondernemer maakt Abel voor de horeca lekkere en 

veelal vegetarische snacks, zoals de Kimchi Kroketten. 

Naast dit ondernemerschap is hij ook werkzaam in de 

zonnepanelen branche, als inkoper bij Lens Energie zorgt 

hij voor alle benodigde materialen bij projecten.  

 

Voor zijn eigen consumptie heeft Abel ook goede 

voornemens: minder vlees eten en de kachel op een laag 

standje houden.  

 

 
Vlnr: Ien van Duijnhoven, Zinzi Stasse, Marianne 

Burgers, Joost de Jong, Sebas Blom Van Assendelft en 

Abel Jeuken.     Foto: Maurice Boyer 

 

Uitgelicht: Interview met zonne-energieprofessor: “De 

energietransitie gaat niet alleen over rendement”.  

 

Wist je dat Nederland voorop loopt in de technologie van 

zonne-energie? Een deel van deze innovatiekracht is te 

danken aan professor Wim Sinke. Een paar van zijn 

uitspraken uit deze podcast van Tegenlicht:  

 
‘In 30 jaar zal het rendement van zonnepanelen verdubbelen, van 

20% naar 40%; een enorme prestatie’.  

 

‘Het is goed nieuws dat we in deze beginfase keihard aanlopen 

tegen de grenzen van ons energienet, dan kunnen we ook keihard 

werken aan de oplossing ervan’.  

 

‘We komen uit een situatie waarin energie weinig kost, we moeten 

naar een situatie waarin we minder en anders gebruiken’.    

 

Beluister de gehele podcast voor een zonnige maar ook 

realistische kijk op de toekomst van zonne-energie. 

 

Uitgelicht: “Twee miljoen huizen met zonnepanelen 

op het dak: ‘In de buurt van de wereldkampioen” 
(Bron: Het Parool, 15 december 2022) 

Één op de vier huishoudens in Nederland verlicht de 

kerstboom dit jaar dankzij zonnestroom. De zonne-

panelen liggen op zowel de daken van koophuizen (35%) 

als op de daken van sociale huurwoningen (16%). Zo’n 

600.000 zonnepanelen liggen op Amsterdamse daken: 

goed voor 74 megawatt aan zonne-energie. Alleen 

Australië moeten we nog voor ons dulden. En dat terwijl 

Nederland tien jaar geleden nog onderaan of in de 

middenmoot van dergelijke ranglijstjes bungelde.    
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